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מאיר בן שבת: לפני הכל, צריך לשמוח על חזרתו של כל אחד מהחטופים. זוהי הצלת נפשות וסוף

גם וזוהי  בינינו  לערבות ההדדית העמוקה שמחברת  ביטוי  זהו  יקיריו.  ושל  הייסורים שלו  מסע 

חובתה המוסרית העליונה של המדינה, כלפי אזרחים שעליהם היא לא הגנה כנדרש וכלפי חיילים

שנחטפו כשמילאו את שליחותם.

לצד זאת, אסור לטשטש את המחירים ואת הסיכונים ממנו. הצגתם נדרשת לא כדי להכשיל את

והסיכונים האתגרים  עם  ולהתמודד  מבט  להישיר  כדי  אלא  אודותיה,  להתנצח  או  העסקה 

ואת יכולותיו  את  לבסס  לו  יאפשר  בלוחמיו,  רוח  יפיח  חמאס,  את  יחזק  ההסכם  שבעקבותיה. 

מעמדו, לא רק בעזה, אלא גם ביו"ש – אזור מגוריהם של חלק מהמחבלים שישתחרר בעיסקה. 

הראיו המלא התפרסם באתר ערוץ 7, בתאריך 17.01.2025. 
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